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Protokoll fört vid styrelsemöte för Golden   
  Retrieverklubbens Medelpad/Hälsinglands sektion 
 
  Datum: 2023-10-04  Plats: Via teams 
  Närvarande: Ordförande Anna Backe, Ledamöter  
  Carina Svensson, Martina Raitio, 

Malin Lundgren, Inez Mooe, Kicki Bengtsdotter 
Valberedning Solveig Eriksson  
 

           
   
Anmält förhinder:  

 
§95 Mötets öppnande 
Anna hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§96 Val av justerare 
Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Carina Svensson.   
 
§97 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
  
§98 Föregående protokoll 
Föredrogs av Martina Raitio. 
 
§99 Rapport från ordförande 
Inget för dagen. 
 
$100 Rapport från kassör 
Vinst på 7500:- för Open Show, dock har det inte kommit någon faktura ännu för guldhundarna så 
det kan tillkomma.  
 
§101 Rapport från informationsansvarig 
Inget för dagen.  
 
§102 Rapport från utbildningsansvarig 
Apporteringskursen behöver skjutas på, Kicki har kontakt med instruktören. Kursen kan vara 
inomhus, Klass arena eller i ridhus, alternativt till våren.  
 
§103 Rapport från jaktansvarig     
Inget för dagen. 
 
 
 
                                                                                                          justerare …………   …………… 
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§104 Rapport från utställningsansvarig 
Rosetter räknade och beställda till nästa års Open Show. Godkänt att fråga Lena Ohlsson som 
domare till 3/8 2024. Inez skickar en förfrågan. 
 
§105 Rapport från mentalitet- och funktionsansvarig 
Inez är färdigutbildad kastare.  
 
§106 Manusstopp Golden Nytt 
20/10 för annonser, 3/11 till sektionsspalten.  
 
§107 Inkommande skrivelser 
Medlemslistor.  
 
§108 Utgående skrivelser 
Inget. 
 
§109 Övriga frågor 

- Malin har fått loggan från byamössan.  
- Massagekursen flyttas till 3/2 -24, hålls på Timrå BHK.  
- Pysseldagen planeras till 11/2. Kan köras i samband med Årsmöte. Anna väntar svar från 

Annica i Ö-vik att den helgen passar dem också.  
- Julgröt planeras 26/11, ev. tillsammans med föreläsning om blodgivning och HLR på hund. 

Anna kollar om vi kan hålla till på Djursjukhuset.  
- Valberedning tar info om styrelse till 2024, Anna kommer att kliva av posten som 

ordförande. 
Solveig tar upp tips om namn till styrelsen.  

 
§110 Nästa möte 
Måndag 6/11, 18.30, via teams.  
 
§111 Mötets avslutande 
Anna tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
 
 
 
 
……………………………………..      
     …………………………………….. 
Anna Backe, ordförande    Martina Raitio, sekreterare 
 
 
 
 
…………………………………….. 
Carina Svensson, justerare 
 

 

 


